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This letter may not be released, forwarded, published or distributed, directly or indirectly, in whole or in part, in, into or from the United States or any other 
jurisdiction where to do so would constitute a violation of the relevant laws or regulations of such jurisdiction.

This letter is for information purposes only and does not constitute an invitation or offer to acquire, purchase or subscribe for any securities nor is it 
calculated to invite any such offer or invitation. In particular, this letter does not constitute an offer to issue or sell or the invitation of an offer to acquire, 
purchase or subscribe for securities in Hong Kong, the United States or any other jurisdiction, nor is it intended to invite any such offer or invitation. 
Securities may not be offered or sold in the United States absent registration or an exemption from registration under the U.S. Securities Act. The securities 
described in this letter have not been and will not be registered under the U.S. Securities Act.

本函所載全部或任何部分資料不得於、向或從美國直接或間接發佈、轉發、刊發或分發，或若有關行為可能會構成違反任何司法權區的法例或
規例，亦不得於、向或從該司法權區直接或間接發佈、轉發、刊發或分發。

本函僅供參考，並不構成收購、購買或認購任何證券的邀請或要約，亦不旨在邀請任何該等要約或邀請。具體而言，本函在香港、美國或任何其
他司法權區並不構成證券發行或出售的要約，或構成要約收購、購買或認購證券的邀請，亦無意邀請任何該等要約或邀請。除非已根據美國證券
法進行登記或獲豁免遵守美國證券法下的登記規定，否則不得在美國進行證券發售或出售。本函所述證券不曾亦將不會根據美國證券法登記。

(Incorporated in Hong Kong with limited liability)
(Stock Code: 0013)

NOTIFICATION LETTER

8 May 2015

Dear Shareholder(s)

Hutchison Whampoa Limited (the “Company”) – Notice of Publication of Listing Document of Cheung Kong Property Holdings Limited

The English and Chinese versions of the listing document dated 8 May 2015 (the “Listing Document”) issued by Cheung Kong Property Holdings Limited 
(“CK Property”) are available on the website of CK Property at www.ckph.com.hk and that of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (“HKEx”) at 
www.hkexnews.hk.

Shareholders who have chosen (or are deemed to have consented) to read the Company’s corporate communications published on the Company’s website in 
place of receiving printed copies may request for printed copies of the Listing Document to be sent to them. Shareholders who for any reason have difficulty in 
accessing the Listing Document posted on the website of CK Property will, upon request, be sent the Listing Document in printed form free of charge.

If you wish to receive printed version(s) of the Listing Document, please complete the Request Form and return it in accordance with the instructions set 
out therein. The Request Form may also be downloaded from the website of the Company at www.hutchison-whampoa.com, that of CKH Holdings at 
www.ckh.com.hk or that of HKEx at www.hkexnews.hk.

If you have questions concerning administrative matters, such as dates, documentation and procedures relating to the Spin-off Proposal, please call CK 
Property’s Hong Kong share registrar, Computershare Hong Kong Investor Services Limited, at +852 2862 8555 between 9:00 a.m. and 5:00 p.m. from 
Mondays to Fridays, excluding public holidays. This helpline does not provide advice on the merits of the Spin-off Proposal or the Distribution In Specie or 
give financial or legal advice.

Yours faithfully
For and on behalf of

Hutchison Whampoa Limited

Edith Shih
Company Secretary

（於香港註冊成立之有限公司）
（股份代號：0013）

通知信函

各位股東：

和記黃埔有限公司（「本公司」）－長江實業地產有限公司上市文件之發佈通知

長江實業地產有限公司（「長地」）發佈日期為2015年5月8日的上市文件（「上市文件」）的中、英文版本已上載於長地網站 (www.ckph.com.hk)及香港
交易及結算所有限公司（「香港交易所」）網站 (www.hkexnews.hk)，歡迎瀏覽。

凡選擇（或被視為已同意）瀏覽在本公司網站登載之本公司之公司通訊以代替收取印刷本之股東，均可要求索取上市文件之印刷本。股東如因任何
理由瀏覽於長地網站登載之上市文件時遇有困難，可向本公司提出要求，將可獲免費發送上市文件的印刷本。

如　閣下欲收取上市文件之印刷本，請按照申請表格載列的指示填妥申請表格並將之交回。申請表格亦可於本公司網站(www.hutchison-whampoa.com)、
長和網站 (www.ckh.com.hk)或香港交易所網站 (www.hkexnews.hk)內下載。

倘　閣下對行政事宜有疑問，例如關於分拆上巿方案的日期、文件及程序的疑問，請於星期一至星期五（公眾假期除外）上午9時正至下午5時正致
電長地的香港股份過戶登記處香港中央證券登記有限公司，電話：+852 2862 8555。此服務熱線不會為關於分拆上巿方案或實物分派的利弊提供建
議，亦不會提供財務或法律意見。

代表
和記黃埔有限公司

公司秘書
施熙德
謹啟

2015年5月8日
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